
 

 

  
    

Møtereferat  
  

Aktivitet:   Styremøte  I.F  Frøy  
Innkalt:   Haakon  Selje,  Espen  Hillmann,  Lene  Østberg,  Vidar  

Handal,  Geir  Westgaard,  Christin  Becker,  Bjørn  Strøm,  
Wenche  Madsen  Eriksson,  Jørn  Michalsen,  Nina  Grude,  
Geir  Tresselt,  Ivar  Kjellhov    

Dato:   Mandag    26.  oktober    2015  
Tid  og  sted   kl.  18.00.  Ekeberg,  Osloidrettens  hus  
Innkalt  ved:   Jørn  Michalsen  
 
 
 Saksliste: Ansvar 
  
1.  

  
Velkommen    
Godkjenning  av  referat  fra  siste  styremøte:  Vedtak:  Godkjent  
  
Oppfølging  stratgegiarbeid/  
Eget  dokument,  Geir  og  Jørn  sammenstiller  de  viktigste  punktene  fra  
samlingen.  
  
Arbeid  mot  årsmøte  –  budsjett-‐‑er  tillitsvalgte  
Valgkomiteen  blir  invitert  til  neste  styremøte.  
  
Elitesatsing  2015  
Håkon  har  sett  på  denne  saken,  og  vi  har  fått  inn  Magnus  Børresen  som  trener  
for  elitesatsningen  på  landevei.  Noen  grunnrammer  for  terreng  og  landevei  på  
elitenivå.  Hva  kreves  av  klubben  og  den  aktive.  Dette  må  vi  spesifisere  som  
klubb.  Minium  når  det  gjelder  sportslig  nivå,  bør  henge  med  på  Norgescup  ritt.    
Må  sette  opp  et  forslag  til  budsjett  for  disse.  Vi  bør  ha  både  dame  og  herre  
elitesatsning,  hvis  vi  har  ryttere.  Håkon,  Vidar  og  Espen  lager  et  forslag  til  
budsjett  for  elitesatsning  for  terreng  og  landevei.  
  
Åpning  NOTS-‐‑prosjektet  
Til  helgen  åpner  NOTS  pioneren,  Frøyere  er  på  plass.                                      
  
Ritt  og  arrangementer  2016  
Neste  gang                      
  
Klubbkveld  
Fredag  20.  november  –  hold  av!        

  
Jørn/  
Alle  
  
Jørn/Geir/alle  

  
  
  
Jørn/alle  
  
  
Jørn/Espen/  
Haakon/Ivar/  
Vidar  

  
  
  
  
  
  
Jørn/Vidar/alle  

  
  

  
Nina/Vidar  
Jørn/alle  

  
Nina/Jørn/alle  

  
2.  

  
Rapport/innspill  fra  Terrengkomiteen  –  herunder  ”elite”  
Rapport/innspill  fra  Landeveiskomiteen  –  herunder  ”elite  og  Team  Frøy-‐‑  
Bianchi”    
  

  
Vidar  
Espen/  



 

 

  
3.  

  
Rapport/innspill  fra  ritt  og  arrangementskomiteen  
Rapport/innspill  fra  sponsoransvarlig  
Rapport/innspill  fra  rekrutteringsansvarlig  
Rapport/innspill  fra  draktansvarlig  
Rapport  fra  Styrkeprøven  
  

  
Jørn  
Bjørn  
Geir  
Christin  
Ivar  

  
4.  

  
Økonomi  –  budsjett  –  medlemskap  –  administrative  oppgaver  
Lite  penger  til  bruk.  Bankgarantien  for  kontinentallaget  må  løses  inn.  Vi  har  
også  LAM  og  moms  som  kommer  inn  i  løpet  av  høsten.    
Vi  tror  at  det  for  første  gang  klarer  å  gå  i  underskudd  i  IF  Frøy.  Men  det  blir  
ikke  stort.  

    
Wenche/alle  

  
5.  

  
Hovedleder  informerer  og  spør  –  innkomne  saker  
Drakt  -‐‑  facebookdiskusjon.    
Vedtak:  Styret  har  drøftet  innspill  på  Facebook  og  melding  til  styret  fra  Tor  
Magnus  Kolflaath.  Styret  er  gjort  kjent  med  at  det  vil  bli  foreslått  endringer  av  
farge/design  på  klubbensdrakter  til  årsmøte.  Styret  er  ikke  enig  i  dette.  

  
Jørn/alle  
  

  
6.  

  
Datoer  for  møter  og  representasjonsoppgaver  –  plan  fremover  
Styremøter  fremover  
Mandag  30.  november  
Tirsdag  12.januar  
Tirsdag  3.  februar  

Klubbkveld  20.  november  
  
Strategisamling  fredag  25.  og  lørdag    26.september  
Årsmøte  tirsdag  16.  februar  

  
Alle  

  
7.  

  
Eventuelt  
  

  
Alle  

 


